
 

 

Styrelsens sammanfattning av Enkät 2023. 

Glädjande är att enkäten besvarades av flertalet av medlemmarna. 

- En majoritet av de boendes prioriteringar är att trygghetsfrågor och stränderna 
mycket viktiga.  Trafikfrågor och kommunens byggplaner är också är viktiga för 
medlemmarna. Även aktiviteter prioriteras är t.ex. midsommarfirandet och andra 
relationsskapande aktiviteter för att lära känna boende i området.  
 

- Styrelsen kommer efter ovanstående svar öka kontaktytan mot kommunen och 
fånga upp medlemmarnas prioriterade frågor och som hanteras via kommunen. 

- De aktiviteter som Villaägarföreningen initierar syftar också till att skapa trygghet 
genom att de boende lär känna sin omgivning och de människor som finns i sin 
närhet. Att ytterliga skapa trygghet är förslagsvis att medlemmarna ansluter sig till 
Grannsamverkan. 

- Att fortsätta satsa på relationsskapande aktiviteter. 
- Årets cykelfest var mycket populärt och blev en riktig succé och som styrelsen vill 

fortsätta arbeta med. 
- När det gäller styrelsens fortsatta arbete vill en stor del av medlemmarna prioritera 

Hav/Strand och Sociala aktiviteter. 
- Den första synpunkten hanteras bäst via kontakter med kommunen och aktiviteter 

via initiativ från medlemmar och styrelse. Kom gärna med förslag. 
- När det gäller kommunikation avser styrelsen att öka kontaktytorna via e-post och 

våra sociala medier 
- Vi kommer också se över hur vi säkerställer att medlemsavgiften årligen erlägges. 
-  Styrelsens val av månad av att förlägga årsmötet i mars är beslutat då majoriteten av 

medlemmarna är hemma och närvarande då. Under sommarhalvåret är många av 
våra åretruntboende bortresta på semester. Vi hoppas att om man inte har möjlighet 
att närvara pga att man endast är sommarboende alt. om man är bortrest och har 
synpunkter inför mötet, att dessa mailas in till styrelsen inför mötet. Vi vill med andra 
ord exkludera så få som möjligt. 
Vi kommer även se över möjligheten att det ska finnas möjlighet att närvara digitalt 
eller via telefon om någon har önskemål om det så vi kan möjliggöra att så många 
som möjligt kan delta. 

Styrelsen i juni 2023 

 


